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Møde: onsdag den 4. januar 2012 kl. 10-12 

Bygn. 1448, lok. 227 

Emne: UVAEKA 

 

Deltagere: Christian Koch Ramsing (CKR), Mette Dremstrup (MD), Sarah Barfoed 

MacIntyre (SBM), Mariann Holmslykke (MH), Orla Hoppe (OH), Elsebeth Beck Nielsen 

(EBN referent) 

Gæst: Steffen Skovfoged (SS) 

Fraværende: Solveig Sannem Mønsted (SSM), Birgit Andersen (BAN). 

 

Referat 

1. Valg af mødeleder 

CKR blev valgt som mødeleder. 

 

2. Siden sidst og opfølgning på sidste møde 

2.1  Båndet har lavet et oplæg til STADS-gruppen ”implementering og forankring” 

med opfordring til, at samarbejdet mellem FFS og områder/bånd stadig har 

størst fokus på akutte driftsproblemer, og at det nødvendige fokus på udvikling 

af forretningsprocesser midlertidig sættes i anden række.  

 

2.2  Brugerrolleproblematik 

Der er problemer med rammeajourføring, som bunder i brugerrettighedspro-

blemer. OH bad om en nærmere identificering af, hvor der er problemer med 

adgange.  

 

2.3  Eksamensprotokoller 

Dannelsen af eksamensprotokoller virker ikke stabilt, og det er et kritisk pro-

blem midt i eksamensperioden, som medfører nødløsninger i form af papirpro-

tokoller, karakterinddatering uden om STADS VIP, mv. Det blev drøftet, hvad 

problemet skyldes. OH fortalte, at man d. 9. januar laver opgradering af STADS 

med patch, som forhåbentligt løser problemet. Indtil da bliver en genstart af 

servere en midlertidig løsning, som dog kræver at der ikke kan udføres job i be-

stemte tidsrum. OH udmelder snarest tidsrum og procedure.  

 

CKR satte spørgsmålstegn ved, om opgraderingen løser problemet, da der hele 

tiden har været performanceproblemer – som er blevet værre pga. STADS VIP 

og en overload af protokoller, ligesom også netværksproblemer kan være årsag. 

SS lovede fuld fokus på at få løst problemet, og fortalte, at der etableres en task 

force med Logica og UNI IT som skal se på performanceproblemerne. 
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2.4   Tilmelding til enkeltfagsramme 

Det er stadig et problem, at relevante medarbejder ikke har adgang til at til-

melde studerende til enkeltfagsrammen. SS lovede, at der gives den påkrævede 

indskrivningsrolle. 

 

2.5  Overførsel af internationale studerende 

Status på det indmeldte problem, om overførsel af internationale studerende 

er, at OH formoder, de er ført over. Der ønskes en bedre procedure for tilbage-

meldinger fra supporten.   

 

2.6     Studerendes mailadresser 

  Status på studerendes mailadresser i STADS mangler. OH følger op.  

 

 

3. Akutlisten 

BAN opdaterer akutlisten med emnerne i pkt. 2.2-2.6 

 

4. Praksis på hovedområderne ved rettidige afmeldinger til eksamen og 

rettelser/annullering af resultater i forbindelse hermed 

4.1 Hvordan håndteres rettidige afmeldinger, og skal resultater der fremgår af sy-

stemet rettes eller annulleres? 

 

Praksis blev besluttet med følgende løsningsmodeller  

 

Scenarie 1: 

Case: En studerende afmelder sig eksamen efter frist pga. sygdom. 

Løsning: Vi registrerer U for den studerende og udsætter derefter tilmelding 

ved RE118 pga. sygdom. Mariann tjekker om en udsættelse fungerer som resul-

tat.  

Mangler: NAV-seddel oprettes /SBM til 11/1 

 

Scenarie 2: 

Case: En studerende har et resultat U(deblevet) pga. en administrativ fejl – de 

har afmeldt rettidigt, men det er ikke registreret i STADS. 

Løsning: vi annullerer resultatet først, og afmelder derefter tilmeldingen 

Mangler: NAV-seddel oprettes /SBM til 11/1 

 

 

5. Årshjul for uvaeka medarbejder  

Udsat 

 

 

6. Akutlistens form 

EBN tog BAN aftaler, om listen kan lægges på Sharepoint.  
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7. Næste møde 

7.1 Hvad skal på dagsordenen til næste møde? 

 

Foruden de faste punkter, skal indstilling til chefgruppen ang. reeksamen på dagsor-

denen.  CKR arbejder med udkast.  


